



ELLINGSRUD VELFORENING

Stiftet 23. april 2001

Protokoll fra styremøtet 23.04.25

Til stede: Piotr, Hanan, Ida, Astrid, Anne Grete, Bjarne, Ane Erika

Leder: Hanan

Kasserer: Moorthy

Sekretær: Ida

14/25 Økonomi

- saldo på konto kr 154 793,45

15/25 Innsparing på faste utgifter

- Ettersom postboksen avvikles og velforeningen skal dele postkasse med Frivilligsentralen, blir vi enige om å avslutte avisabonnementet på Akers Avis Grorudalen siden Frivilligsentralen allerede abonnerer.
- Vi ber Bjørn om å ta dialogen med avisen så de skjønner at vi ikke er misfornøyde med abonnementet, men at det kun er fordi vi slår oss tettere sammen med Frivilligsentralen.

16/25 Termokanner

- Hanan har undersøkt markedet og funnet en til 1200 + moms. Vi blir enige om å gå til innkjøp av to stk. Disse kannene kan også lånes ut til borettslag og andre arrangementer om ønskelig.

17/25 Ellingsruddagene

- Planleggingsgruppa er godt i gang med Ellingsruddagene og programmet er nesten i boks. Vi venter bare på et underholdningsbidrag fra Obos, som de har lovet å sponse med.
- Årets tema er «sammen for Ellingsrud» med fokus på å vise alle de fine tilbudene (og menneskene) som allerede finnes her
- De fleste i velforeningen har allerede oppgaver på hovedarrangementet. Piotr og Arne skal være vakter ved lydanlegget sammen med Matias (mannen til Ida). De avtaler mellom seg hvem som skal stå på skift når. Ida og Hanan skal være parate til hjelp. Ane skal lakke negler på velforeningsboden og kle seg ut som Chase. Astrid skal stå med Ombruket. Bjørn skal ha yoga. Anne Grete skal ha høytlesning + stå med Foreningen til Minne Om Kristian og Øyvind med Bjarne samt dele ut årets talentpris.
- Vi venter fortsatt på bekreftelse fra bydelen på om vi får noe økonomisk støtte.
- Hovedarrangementet i år blir 14.juni kl 12-15. Vi møtes mellom kl 10 og 11 for å gjøre i stand.

18/25 Oppdatering fra «sammen for Ellingsrud»

- Gruppen, som består av representanter fra Obos samfunnsarena, Pådriv, Ferd, klimanettverket, velforeningen, frivilligsentralen, skolene og Forandringshuset jobber videre med hyppigere arbeidsmøter fram til sommeren.
- Pådriv og Ellingsrud IL har søkt om midler til «felting» der folk med den rette kompetansen skal gå rundt og møte ungdom ute. Dette vil være i tillegg til Natteravnene, så vil det forhåpentligvis ikke oppleves like utrygt å gå Natteravn.

- Det er viktig at alle i velforeningen er oppdatert på «sammen for Ellingsrud» slik at vi vet hva som foregår i nærområdet og med utviklingen av torget. Astrid skal derfor lage en power point som informerer og oppsummerer det som er blitt gjort hittil. Denne kan vi også legge ut på hjemmesiden så alle som vil kan se.

19/25 Fellesdugnad med Obos 30 april

- Vi er oppført som medarrangører til fellesdugnad på torget med Obos. Velforeningen har ikke fått noe eksplisitt beskjed om hva som trengs, men vi stiller uansett opp som ressurser den dagen fra kl 16.30-19.
- Obos har også engasjert 10 ungdommer som skal hjelpe til
- Oppgavene er:
 - Dele ut hansker og søppelposer og vise folk hvor de kan plukke (Astrid og Bjørn)
 - Riving av rekkverk foran det gamle publokalet
 - Maling av benker for å friske opp torget
 - Sy vimpler (Heidi ved Ombruket)
 - Grilling

20/25 Søppel på Karihaugen

- Det er mye søppel rundt Joker på Karihaugen. Astrid har snakket med Mehar gruppen som har utvikleransvaret for området. De satt sin vaktmester til å rydde og sendte bilder av arbeidet de hadde utført. De mente Karihaugen borettslag hadde ansvar for resten av området (ved parkeringsplassen). Astrid har tatt kontakt med dem og venter på svar. Det er vanskelig å se på norgeskart hvem som har ansvaret for området der.

21/ Annet

- Filmklubben: utfordringer under påskens visning da det kom 70(!) stk og mange hadde vanskelig for å oppføre seg. Vi drøfter ulike tiltak så det kan fortsette å være filmvisning i prosjektlokalet, da det er et tydelig ønsket tilbud, men under mer kontrollerte omgivelse. Det må være flere voksne og strenge frivillige. Foreldrene til barna må være med. Frivilligsentralen oppretter en egen gruppe som kan drøfte dette videre.
- En beboer har sendt inn forslag om frisbeegolf på sletta ved gården. Velforeningen er positive til dette og vi (Astrid) kobler ham med politimannen fra pådrivsamlingen som også foreslo dette og som har erfaring med å sette opp slike baner.
- Vi får flere spørsmål om hva som skjer på torget. Vi er usikre på hva vi skal si ettersom vi ikke vet noe med sikkerhet enda. De som er med i «sammen for Ellingsrud» skal minne Ananda fra Pådriv om at det er fint med et nyhetsbrev om hva som skjer. Det har også dukket opp en QR-kode på vinduet til et av de tomme lokalene der Obos ber beboerne om å sende inn forslag til hva de ønsker seg på torget. Hanan sender mail til Kent Olav og Katrin om hvorfor de har satt i gang enda en forslagsrunde, da dette ble gjort av bydelen i fjor.

Obos har bedt om et nytt møte for å diskutere samarbeidsavtalen som vi stemte for tidligere i år. Vi inviterer til **neste styremøte: 15 mai kl 18.**